
Lyžák 2022 

Poprvé v životě jsme se postavili na lyže v pondělí 14. 2. na Valentýna. Díky paní učitelce 

Dudové jsme neskončili v prvním plotě. Byla to sice velká dřina, ale ve středu ráno jsme už jeli 

na lanovce Express nahoru na velký svah. Posunuli jsme se k paní učitelce Kočí a zlepšovali 

naši jízdu. Naše rychlost byla ohromná. Jsme moc 

rádi, že jsme se naučili lyžovat, lyžování je super.  

Patrik K., Lenka T. a Štěpa M. 

Justa Ježová se obětovala ve středu pro 3. tým a 

stala se naší záchranářkou, která nás zvedala, 

když se nám nedařilo. Udělali jsme velké pokroky, 

začalo se nám více dařit a už moc nepadáme. 

Některé pády jsou tragikomické, ale nakonec to 

vždycky zvládneme. Zlepšujeme se každým dnem, 

jednou budeme profesionální padači. Ale 

paní učitelka Dudová očekává, že jednou 

budeme profesionální lyžaři, proto nám 

dává užitečné instrukce a rady, které 

nikdy neuposlechneme, a je to úplně 

zbytečné . Většina z nás první den stála 

na lyžích poprvé, někteří po dlouhé době.  

Eďa D., Barča V., Maru O., Kristý B., Niki S., Pepa K., Kája D., Kika M., Justa J. 

Za velkého hrdinu se ukázal Honza J. z druhé družstva, který předvedl silácký kousek: při jízdě 

na vleku se mu vypnula jedna lyže, z vleku nespadl, ale chytil se rukama za kotvu a doslova 

vleže na břiše dojel až na vrchol. Škoda, že to nikdo nenatáčel. 

Všichni jsme se alespoň jednou pováleli na sněhu. Jsme frajeři. Pan učitel Ponča je skvělý 

instruktor… a sluší mu oranžový šátek. Chtěl nás pozvat do baru na drink, ale neměl peníze, 

jenom kartu, a musel si půjčit od Štěpy, kterému říká Ráďo.  

 



Vzkaz našeho prvního týmu zní: Ich bin very gut on this trip and my ski is good. Super! 

Rok jsme o lyžáku jenom snili, letos se nám podařilo naše sny vyplnit. 

Doufali jsme, že odjedeme 

v plném počtu a téměř se nám 

to podařilo - 34 žáků 7. a 8. 

třídy pod vedením čtyř 

vedoucích odjelo v polovině 

února do Ski areálu Karlov. 

Dostatek sněhu, první tři dny hezké počasí – teplo a 

místy i hřejivé sluníčko, hodiny lyžování, večerní 

zábava, to vše jsme mohli zažít a užít si dny volna bez 

školy. Ve středu večer ale začalo pršet a 

báli jsme se, že ve čtvrtek si nezalyžujeme. Celé dopoledne opravdu pršelo a my jsme se na 

svah dostali až odpoledne. Přesto se celý lyžák vydařil, nikdo se nezranil a nemuseli jsme léčit 

ani žádné nemoci. Věříme, že další roky budou probíhat kurzy už bez zvláštních zákazů a 

opatření.   

   Radka Dudová, Tomáš Ponča, Miroslava Kočí, Marcel Motzke 

 

 

 

 

  


